

تمرُك
Tamruk



Premium Saudi Dates

تمور سعودية فاخرة

By

شركة مصنع تمور الرياض للصناعة
Riyadh Dates Factory for Industry Co.

+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory

tamruk.com





تمر سعودي فاخرة

Premium Saudi Dates



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com



تمور سعودية فاخرة
Premium Saudi Dates

من نحن

تأسس مصنع الرياض للتمور في عام 2008، وهو من أبرز منتجي ومصدري التمور عالية الجودة في المملكة العربية السعودية. على مر السنين، أصبحنا اسمًا موثوقًا في صناعة التمور، نقدم مجموعة متنوعة من منتجات التمور التي تلبي احتياجات الأسواق المحلية والعالمية.

About Us

Founded in 2008, Riyadh Dates Factory is a premier producer and exporter of high-quality dates, proudly rooted in the cultural heritage of Saudi Arabia. Over the years, we have established ourselves as a trusted name in the industry, offering a wide variety of date products that cater to both local and international markets.



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com



خلاص



تتميز تمر خلاص بمذاقها الحلو الشبيه بالكراميل وقوامها الناعم، مما يجعلها مفضلة للاستخدامات المتعددة.
Known for its caramel-like sweetness and soft texture, Khalas is a favorite for its balanced flavor and versatility.

Khalas

سكرى



يشتهر تمر السكرى بلونه الذهبي وقوامه الناعم وحلاوته الطبيعية الشديدة، وهو من أكثر الأنواع شهرة في السعودية.
Known for its golden color, soft texture, and intense natural sweetness, Sukkari is among the most popular varieties in Saudi Arabia.

Sukkari

صقعي



تمر صقعي يتميز بقوامه الأكثر صلابة وحلاوته المعتدلة، مما يجعله مثاليًا لمن يفضلون النكهات المتوازنة.
A distinctive variety with a firmer texture and a mild sweetness, Sagai is ideal for those who prefer a balanced flavor.

Sagai

خضري



تمر خضري تتميز بطعمها الحلو الخفيف وقوامها المتماسك، وهي مثالية للطهي أو الأكل مباشرة.
A versatile variety with a mildly sweet taste and firm texture, perfect for cooking or enjoying fresh.

Khodry



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com



تمور سعودية فاخرة

Premium Saudi Dates

برحي



تمور برحي ذات لون ذهبي ونكهة غنية كريمية، وغالبًا ما تُستهلك طازجة وطرية.

Golden-colored dates with a creamy, rich flavor. They are often enjoyed fresh and soft.

Barhi

سري



تمور سري نوع غني بالنكهة، أقل شهرة ولكنه يحظى بتقدير كبير.
A flavorful variety that is lesser-known but highly appreciated for its taste.

Seri

صفري



تشتهر تمور صفري بقوامها الصلب وطعمها الحلو المعتدل، مما يجعلها خيارًا مفضلًا للاستهلاك اليومي.

Known for its firm texture and mild sweetness, making it a popular choice for everyday consumption.

Safri

رشوديه



تشتهر تمور رشوديه بنكهتها العميقة وقوامها الناعم، وهي مثالية للمناسبات الخاصة.

Known for its deep flavor and soft texture, perfect for special occasions.

Rushodia



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com

تمور المدينة Madina Dates



تمور سعودية فاخرة
Premium Saudi Dates

عجوة



عجوة نوع أسطوري، ناعم وحلو خفيف، يُقدر لفوائده الصحية وأهميته الدينية.
A legendary variety, soft and mildly sweet, valued for its health benefits and religious significance.

Ajwa

برني



برني تمر جاف ولكنه حلو، مثالي للتخزين الطويل والاستهلاك اليومي.

A dry yet sweet date, ideal for long-term storage and daily consumption.

Barni

مجدول



مجدول تمر مشهور بحجمه الكبير وقوامه المطاطي وحلاوته الغنية الشبيهة بالكراميل.
Renowned for its large size, chewy texture, and rich, caramel-like sweetness.

Majdoul

مبروم



مبروم تمر طيب وممدود بحلاوة شبيهة بالتوفي، مثالي للهدايا.
Firm, elongated dates with a toffee-like sweetness, perfect for gifting.

Mabroom



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com



تمرک
Tamruk



خيارات التعبئة والتغليف Packaging Options

تمور سعودية فاخرة
Premium Saudi Dates



صناديق الهدايا / Gift Boxes

صناديق الهدايا مصممة لتقديم المنتجات بشكل أنيق وجذاب، مما يجعلها مثالية للمناسبات الخاصة، الهدايا المؤسسية، أو المبيعات الراقية.

Gift boxes are designed for presenting products in an elegant and attractive manner, making them ideal for special occasions, corporate gifting, or high-end retail sales.



Available Sizes

- 800gms x 12 pcs
- 400gms x 18 pcs



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com

خيارات التعبئة والتغليف Packaging Options



تمر سعودي فاخرة
Premium Saudi Dates

التعبئة والتغليف بالجملة Bulk Packaging

التعبئة بالجملة تُستخدم للتوزيع بالجملة أو التجاري، عادةً للكميات الكبيرة. تم تصميمها لتكون فعالة من حيث التكلفة وعملية للتخزين والنقل.

Bulk packaging is used for wholesale or commercial distribution, typically for large quantities. It is designed to be cost-effective and practical for storage and transport.

Available Sizes

- 3 KG : 5 KG : 10 KG : 15 KG : 20 KG

علبه بلاستيك / Plastic Box

التعبئة بالجملة تُستخدم للتوزيع بالجملة أو التجاري، عادةً للكميات الكبيرة. تم تصميمها لتكون فعالة من حيث التكلفة وعملية للتخزين والنقل.

Bulk packaging is used for wholesale or commercial distribution, typically for large quantities. It is designed to be cost-effective and practical for storage and transport.

Available Sizes

- 500gms x 16 pcs

العبوات التجارية / Retail Packs

العبوات التجارية هي وحدات تعبئة أصغر مصممة للشراء من قبل المستهلك في المتاجر. تم تصميمها للراحة وغالبًا ما تكون مقاسة مسبقًا للحصص الفردية.

Retail packs are typically smaller packaging units designed for consumer purchases in retail stores. They are designed for convenience and are often pre-measured for individual servings.

Available Sizes

- 50 gms x 100 pcs : 250 gms x 24 pcs
- 500gms x 12 pcs : 1 KG x 8 pcs



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com

خيارات التعبئة والتغليف Packaging Options

تمرُك
Tamruk



تمر سعودي فاخرة
Premium Saudi Dates



أكياس بلاستيك
Plastic bags



بلاستيك دائري
Round Plastic



صندوق فلين
Foam Tray



صينية بلاستيكية
Plastic Tray



تمر محشي باللوز
Dates Stuffed With
Almonds

Our Other Products / منتجاتنا الأخرى



عجينة التمر
Dates Paste



دبس التمر
Dates Syrup



طحينة
Tahina



+966 53 444 4006

info@riyadhdatesfactory.com

tamruk.com



نطاق التصدير الخاص بنا يقوم مصنع الرياض للتمور بتصدير التمور عالية الجودة إلى مجموعة واسعة من البلدان حول العالم. تُستمتع منتجاتنا في أسواق متنوعة، مما يعكس الطلب العالمي على جودة التمور السعودية.

Our Export Reach

Riyadh Dates Factory exports premium quality dates to a wide range of countries around the world. Our products are enjoyed across diverse markets, reflecting the global demand for the excellence of Saudi dates.

North America: USA, Canada

Oceania: Australia

Europe: Netherlands, Sweden, and other European countries

Africa: South Africa

Asia: India, Sri Lanka, UAE, Qatar, Yemen, Lebanon, Syria, Jordan

With our strong commitment to quality and timely delivery, we continue to expand our reach to new destinations, sharing the rich taste and heritage of Saudi dates globally.





حضورنا العالمي

يفخر مصنع الرياض للتمور بعرض جودة التمور السعودية في معارض دولية مرموقة. من خلال مشاركتنا، نتواصل مع جمهور عالمي، نبني شراكات، ونعكس التراث الغني لمنتجاتنا الفاخرة من التمور: أبرز معارضنا تشمل:

جلف فود (دبي، الإمارات العربية المتحدة): أحد أكبر المعارض السنوية لتجارة الأغذية في العالم، حيث نعرض أفضل منتجاتنا لجمهور عالمي.

سيال (باريس، الهند، كندا): منصة عالمية مرموقة لصناعة الأغذية، تمكنا من توسيع نطاقنا عبر القارات.

وتسليط الضوء على ابتكارنا في قطاع التمور من خلال هذه الفعاليات، نهدف إلى تعزيز حضورنا في الأسواق العالمية والترويج لجودة التمور السعودية التي لا تضاهى.

Our Global Presence

Riyadh Dates Factory proudly showcases the excellence of Saudi Arabian dates at prestigious international exhibitions. Through our participation, we connect with global audiences, build partnerships, and share the rich heritage of our premium date products.

Our key exhibitions include:

Gulf Food (Dubai, UAE): One of the largest annual food trade shows in the world, where we display our finest products to an international audience.

SIAL (Paris, India, Canada): A renowned global platform for the food industry, allowing us to expand our reach across continents and highlight our innovation in the dates sector.

Through these events, we aim to strengthen our presence in global markets and promote the unmatched quality of Saudi Arabian dates worldwide.



اتصل بنا Contact Us



تمور سعودية فاخرة
Premium Saudi Dates

 +966 92 001 5113

 +966 53 444 4006

 info@riyadhdatesfactory.com

 tamruk.com

 riyadhdatesfac

 @riyadhdatesfac

 riyadhdatesfactory



 +966 53 444 4006

 info@riyadhdatesfactory.com

 tamruk.com